
Dragsfjärds avdelning

Styrelsemöte 23.5.2023 klo:18.00 på Återbruket

1. Mötet öppnas
Ordförande Anne Majonen öppnade mötet

2. Mötets laglighet och beslutsförenhet
Mötet är lagligt sammankallat och beslutsfört

3. Val av sekreterare och två protokolljusterare
Sekreterare: Cati Huhta
Protokolljusterare:Susan Holmberg och Gunilla Söderholm

4. Godkännande av föredragningslistan
Listan godkändes

5. Genomgång av föregående protokoll från 20.3.2023
Protokollet gicks igenom

6. Aktuellt från verksamhetsgrupperna
Sygruppen
• Sygruppen har hållit 10 möten och har haft 8 aktiva damer. I 

medeltal 6 personer deltagit under mötena. Gruppen har delat ut gjorda 
handarbeten (1 stor sängfilt, 1 poncho, 11 st sjalar/knäfiltar) till Hanna- 
och Dahliahemmet och till Solglimten samt 10 st babysockor till Tyks. 
Det har donerats till gruppen små och stora sockor och man har även tagit 
mot kassar med garn. Sammanlagt har man gruppen fått 120 € som 
frivilligt bidrag. Styrelsen diskuterade och bestämde att pengarna kan 
användas till sygruppens verksamhet.

Vängruppen
• Det har ordnats några vänträffar och de har varit lyckade. Nu 

verkar det som om behovet inte är så stort. Diskuterades om gruppen 
under hösten skulle fokusera på de vän behövande som ”fastnat” hemma? 
Också kommunens socialavdelning har kontaktats och vi har påmint om 
verksamheten om det skulle finnas behov. Andra förslag diskuterades 
också så som diskussionskvällar kring gamla foton från orten. 
Konstaterades att vi fortsätter planering av verksamhet på hösten.

Soppagruppen



• Soppagruppen har samlats 4 gånger under våren och i 
medeltal har 13 personer deltagit. Den 25 maj kommer gruppen ha en 
avslutning tillsammans med syklubben på restaurang Four You. Under 
hösten bör det planeras hur vi koordinerar användningen av utrymmena 
om soppagruppen flyttar till Återbruket.

Ukraina gruppen
• Mycket aktivitet. Det flyttar in och ut familjer. Lägenheterna 

ska efter utflyttning städas och gås igenom innan nya familjer kan flytta 
in. Några familjer flyttar in i början av sommaren. Efter detta finns det 2 
lägenheterna lediga. 

Matgruppen
• Uppehåll i mathämtande från butiken Kompis from slutet av 

maj. Verksamheten startar igen på hösten. Matgruppen har beviljats bidrag 
på 1 500 €. 

Styrgruppen Återbruk
• Second hand butiken har nu varit öppen under  5 dagar och vi 

har sålt varor för 1 882,21 €. Det har varit 208 enskilda köp och i 
genomsnitt har man handlat för cirka 9 €. Mest har man sålt damkläder, 
heminredning och köksredskap.

7. Blicka framåt. Årsklockan.
• Byalaget öppning: 10/6 Viveka ansvarar för program på 

ÅterBruket.
• Baltic Jazz: 7-9/7 Inget deltagande.
• Norpas festival: 3-6.8 Anne frågar Hanna om deltagande i 

Norpas.
• September Open: 9/9  Anne ansvarar för att rekrytera 

insamlare.
• Äppeldagen: 30/9 Insamling med bössa. Kristina ansvarar för 

rekrytering av insamlare. 
• Hungerdagen: 28-30/9 Kristina ansvarar för skolelevernas 

insamling med bössa. Diskuterades om vi kunde koka och sälja ärtsoppa 
på ÅterBruket. Gunilla ansvarar över detta och hon frågar Annica om hon 
har möjlighet att hjälpa till. 

8. Aktivitet för ukrainare och skolungdomar? 
Årskurs 7-9 i Dalsbruks skola samlade in pengar under dagsverket 

för ukrainska flyktingar.
• Susan frågar Tamara om hon kan sondera vad Ukrainierna 



skulle vilja göra. Ett alternativ vore att bjuda barnen på Baltic Jazzens 
konsert. Föräldrarnas biljetter skulle då också betalas. Om de insamlade 
pengarna inte räcker så kan resterande kostnaderna tas från Dragsfjärds 
avdelningens konto.Styrelsen beslutade att återkomma i frågan. 

9. Övriga punkter 
 • Anne har distriktsmöte den 24/5 i Åbo

• Diskussionspunkt: är antalet styrelsemedlemmar (Dragsfjärds 
avdelning 7 st) lagom med tanke på arbetsbelastning och allt sker på 
frivillig basis. Ärendet diskuterades och man ansåg allmänt att flera 
styrelsemedlemmar vore bra. Vi funderar vidare på saken. 

• Diskuterade hur inkomsterna för försäljning av Röda Kors 
produkterna bokförs. Anne reder ut ärendet med Annalena. 

•  RK- kondoleansförsäljningen i Räpylä avslutas. Gunilla tar 
hand om det.

• RK Dragsfjärds avdelning har fyllt 70 år. Vi återkommer till 
hur detta skulle kunna uppmärksammas.

• Nästa möte hålls den 29/8 kl 18.00 i ÅterBruket.

10. Mötet avslutas
Ordförande avslutar mötet 19:50

Susan Holmberg, protokolljusterare

Anne Majonen, ordförande

Cati Huhta, sekreterare

Gunilla Söderholm, protokolljusterare


